
Protokoll Rrk-möte   
 
Tid:  24 augusti 2021 kl. 18.00 – 20.15 
 
Plats:  Digitalt möte (via Teams). 
 
Kallade:  Sara Elg, Lennart Hermansson, (Rune Hixén), Thomas Liebig, Lars Viktorsson, (Ingemar 

Åhlund), Matti Åhlund, Per Saarinen och Tomas Torstenson (Frånvarande ledamöter inom 
parentes). 

 
- -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  - - - - 
 
Mötets öppnande 
Mötet förklarades öppnat. 
 
Val av mötesordförande och protokolljusterare 
Per Saarinen valdes till ordförande för mötet. 
 
Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Thomas Liebig och Tomas Torstensson. 
 
Tillkommande punkter 
Inga tillkommande punkter. 
 
Föregående mötesprotokoll 
Framtagande av protokoll har dröjt efter de senaste mötena. Framöver bör protokollen skickas ut snabbare 
och först till protokolljusterare för att försöka undvika för många versioner. Protokolljusterare för de två 
senaste mötena läser och justerar protokoll från mars och maj så snart som möjligt. 
 
Genomgång av föregående mötesprotokoll, kvarstående punkter. 
Kvarstående bedömningar från föregående mötesprotokoll gicks igenom. Fynd med foto av hybrid sädesärla 
alba x yarellii och svarthakad buskskvätta hibernans kvarstår. Ett fynd av sibirisk gransångare med 
raritetsrapport från tidigare kvarstår även. 
 
Raritetsrapporter och observationer 
Raritetsrapporter som har godkänts utan att de har tagits upp för diskussion under möte tas inte upp i detta 
protokoll. 
 
För fynd av vitnackad svärta finns foto men rapportör är meddelade att raritetsrapport behövs ändå i och 
med vitnackad svärta är en Rk-art. 

 
Fynd av svart buskskvätta togs upp, kontaktat har tagits med rapportör för att utreda om det är en 
felskrivning och ska vara svarthakad buskskvätta då den senare arten fanns på lokalen. 
 
Diskussion av inkomna, ej färdigbedömda raritetsrapporter 
Diskussion fördes av inkomna, ej färdigbehandlade raritetsrapporter. Sju fynd godkändes för publicering, fyra 
fynd underkändes, två fynd är ej färdigbehandlade och ett fynd diskuterades som bedöms av Rk. 
 
Diskussion av ännu ej validerade observationer, per område 
Bordläggs till kommande möte om rapporter och observationer. 
 
Fotogodkännanden 
Diskussion fördes gällande fynd med annan dokumentation än raritetsrapport. Sex fynd godkändes för 
publicering. 
 
Flera fynd av isländska rödspovar diskuterades, inget tyder på någon annan underart och dessa fynd 
beslutades godkännas. Skillnad gällande valideringsreglar för de två underarterna diskuterades, fortsatt 
diskussion på möte om validering/rapportmall senare i höst/vinter. Validerare kan godkänna fynd av rödspov, 
fynd på artnivå och underartsnivå slås sedan ihop. 
 
  



Rapportmall 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Artportalen 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Arbetsordning 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Hemsidan 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Nrk och Rk 
Fynd som behöver tas upp inför remissversion 1 av Fågelåret (fjällgås och eventuellt fler?) 
Svar gällande fynd av fjällgås har getts från Nrk, anser att ska bedömas som kategori A. Nrk har uttalat sig 
om spontanitetsfrågan endast och ej gällande eventuell hybrid. Rrk Göteborg har kontaktats som säger att 
de har tänkt godkänna fyndet men inväntar oss. Fyndet godkänns men möjlighet finns för omvärdering i 
framtiden. När fyndet godkänns läggs information med om hur tankarna gott och att vi har diskuterat med 
Nrk och Rrk Göteborg, lägger även en kommentar publikt. 

 
Diskussion fördes om formuleringen från Nrk om spontanitet och att inte räcker med indicier för att sätta som 
ospontan. Hur ska till exempel rapphöns då bedömas? Diskussion förs vidare på möte i höst/vinter om 
validering/rapportmall. 

 
Fynd av tajgablåstjärt togs upp, om ska vara två fynd eller ett när gäller nattsträckande tättingar. Bör vara två 
som det står nu i Fågelåret. 

 
Svar med kommentarer på remissversionen av Fågelåret skickas in under helgen. 
 
Övriga frågor 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Nästa möte 
Datum för nästa möte: 2021-09-16 klockan 18:00. 
Fokusområden nästa möte: Riktlinjer från Nrk. 
 
 
Protokollet har justerats digitalt av Thomas Liebig och Tomas Torstensson. 
 
Sara Elg, Uddevalla 2021-12-06 
 
 


